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ZAPISNIK 

 

2. seje Sveta staršev OŠ Gradec v šolskem letu 2024/25, ki je bila v sredo, 26. marca2025, ob 18. 
uri, na POŠ Hotič.  

Prisotni člani sveta staršev OŠ Gradec: Tanja Špes, Jure Južnik, Domen Vidic, Karel Jurjevec, Lidija 
Šošter, Rok Brodar, Aleksandra Nagode, Eva Taradi, Tjaša Doblekar, Urška Kisovec, Matjaž Štaut, 
Doroteja Vozelj, Nina Godec, Polonca Zabukovec, Nuša Tominec Grdun, Maja Zupančič, Aleš 
Bregar, Barbara Bačnik, Alma Jere, Maja Gorše, Tea Jelnikar, Alenka Čebular, Klara Pirmanšek, 
Saša Širec, Janez Žgajnar, Miha Gregorčič, Damjan Malgaj 

 

Opravičeno odsotni člani sveta staršev OŠ Gradec: Barbara Lah, Kristina Jovanovič, Petra 
Bukovšek Batič, Maja Horvat, Vesna Vozelj 

 

Odsotni člani sveta staršev OŠ Gradec: Samantha Tina Lovše, Alja Sobočan, Maja Rokavec, 
Tatjana Jelševar, Anita Traven, Špela Mihevc, Petra Ivanušič, Miha Rakun, Damjan Zupančič 

 

 

 

Seja se je pričela ob 18. uri s pozdravom vodje POŠ Hotič Mateje Gorše, nato smo se sprehodili 
po novo zgrajenem objektu in si ga ogledali. Seja se je nadaljevala v stari stavbi POŠ Hotič. 
Ugotovimo, da je prisotnih 27  članov sveta staršev oz. namestnikov. 

 

Dnevni red:  

1. Pregled zapisnika 1. seje sveta staršev 
2. Poudarki realiziranega LDN za tekoče šolsko leto 
3. Predstavitev analize udeležbe na nadstandardnih programih za zadnjih nekaj let 
4. Predstavitev analize šolske prehrane po uvedbi novih smernic 
5. Predstavitev stanja šolskega sklada, vabilo k aktivaciji novih moči UO 
6. Prometna vroča točka pri vhodu razredne stopnje na MŠ 
7. Razno, pobude, predlogi in vprašanja staršev (RAF, terminski plan podružnice Hotič, 50 

let MŠ v 2026, mandat predsednika sveta staršev poteče dec 2025, pobuda sveta staršev 
OŠ Danile Kumar "Skupaj za šole" – glej pdf prilogo) 

AD1. Pregled zapisnika 1. seje sveta staršev (predsednik SS: g. Aleš Bregar) 

Predsednik sveta staršev na začetku poudari, da so dokumenti z informacijami javnega značaja 
organov upravljanja šole na voljo na novi spletni strani šole https://www.osgradec.si/o-soli/, kjer 
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so na voljo vsi potrebni dokumenti. Ni več posameznih povezav, ampak so pregledno in ažurno 
na voljo posamezne informacije. Zapisnik 1. seje SS  

https://osgradec2.splet.arnes.si/files/2024/10/2024-9-26_Svet_starsev_ZAPISNIK_1.seje.pdf  

Vsi smo imeli možnost pregledati zapisnik. Pripomb na zapisnik ni bilo. Razprave ni bilo.  

 

Sklep SS: Svet staršev potrjuje zapisnik 1. seje Sveta staršev OŠ Gradec v šolskem letu 
2024/2025. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

AD2. Poudarki realiziranega LDN za tekoče šolsko leto (ravnatelj: g. Damjan Štrus). 

Ravnatelj predstavi letno poročilo o realizaciji LDN OŠ Gradec za šolsko leto 2024/25, ki je že na 
voljo na spletni strani https://osgradec2.splet.arnes.si/files/2024/10/LDN2425.pdf, poudari, da je na 
spletni strani na voljo tudi finančni načrt https://osgradec2.splet.arnes.si/files/2025/03/FINANCNI-
nacrt2025.pdf. Poudaril je tudi:  

- da sta bili v letošnjem šolskem letu že dve zbiralni akciji starega papirja, ki sta bili uspešni, 
- da so do seje na šoli obeležili več praznikov (Dan vrnitve Primorske matični domovini, Dan 

Rudolfa Maistra, Dan samostojnosti in enotnosti ter Slovenski kulturni praznik). V juniju 
bodo obeležili še Dan državnosti. Te praznike bodo obeležili vsako leto, da se učenci 
navajajo na odnos do slovenske himne in države,   

- da so si ogledali muzej Ars Electronica – tehnologija prihodnosti,  
- da so bile po načrtu realizirane različne aktivnosti: finančno opismenjevanje, Erasmus, 

ekskurzije, karierni sejem, … 

Razprave ni bilo.  

Sklep SS: Svet staršev se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega delovnega načrta za tekoče 
šol. leto. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

AD3. Predstavitev analize udeležbe na nadstandardnih programih za zadnjih nekaj let 
(ravnatelj: g. Damjan Štrus)   

Ravnatelj predstavi analizo nadstandardnih programov za zadnja leta.  Poudari, da je šola dolžna 
organizirati eno šolo v naravi tekom šolanja (od 1. do 9. razreda), za to prispeva tudi ministrstvo 
in po navadi je to letna šola v naravi v 5. razredu. Vse ostalo, kar je organizirano na OŠ je finančni 
vložek staršev. Delno se včasih prispeva tudi iz šolskega sklada. Največja neudeležba učencev pri 
teh dejavnostih je zimska šola v naravi, saj je tu strošek tudi oprema, ki je potrebna. Vse ostale 
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dejavnosti, ki so organizirane imajo dobro udeležbo učencev. Za učence, ki se niso udeležili je v 
tem času organiziran pouk.  

V razpravi, ki je potekala se je postavilo vprašanje ali je smučanje še smiselno, saj je oprema velik 
strošek, za tiste, ki drugače ne smučajo; glede na vremenske razmere, zadnja leta pozimi ni več 
snega in doma nimajo več smučarske opreme. Šola ne želi spodbujati elitizma in organizirati izlet 
samo za tiste, ki si to lahko privoščijo. Podobna situacija se pojavi tudi pri ekskurziji v London, ki 
se je udeleži le del generacije 9. razredov. Predlog staršev je bil, da se lahko zbira smučarsko 
opremo, ki je v družinah ne potrebujejo več in da se jo podari šoli.  

Sklep SS: Svet staršev se je seznanil z analizo udeležbe na nadstandardnih programih za zadnjih 
nekaj let.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

AD4. Predstavitev analize šolske prehrane po uvedbi novih smernic (predsednik SS: g. 
Aleš Bregar, ravnatelj: g. Damjan Štrus) 

Stroka je konec lanskega šolskega leta izdala smernice in priporočila zdrave prehrane na OŠ. 
Poročilo, ki ga je pripravila vodja šolske prehrane, ga. Anita Mikša je podal ravnatelj, g. Damjan 
Štrus. Na OŠ Gradec so se že pred tem delno držali smernic zdrave prehrane, tako da drastičnega 
preskoka ni bilo, obdržali so lokalna ekološka živila, kratko verigo, uvedli mlečne kuhane jedi, 
domače namaze, uvedba različne vrste kruha in pekovskega peciva z namenom zmanjšanja živil 
iz bele moke. Dodali so še ekološke čaje in sokove in na podlagi smernic so zmanjšali oziroma 
ukinili nekatera živila, kot so pice, sladko pekovsko pecivo, topljeni sir, kisle kumarice, paštete, 
majoneze, sladki napitki in izdelki iz bele moke. Po pol leta uvedbe novih smernic spremljajo 
ješčost učencev opažajo sledeče: učenci na jedilniku najbolj pogrešajo prav zgoraj omenjene jedi. 
Tako na MŠ kot na podružnicah učenci najmanj pojedo zelenjavne namaze, ovsene kosmiče, 
kaše, gobove jedi, zelenjavne polpete, zelenjavne juhe in enolončnice, manj pijejo tudi ekološke 
čaje. Opažajo, da je nekaj več odpada, glede na primerjavo prejšnjih let pa pri novo vpeljanih 
jedeh količina odpadkov drastično ne odstopa.  Odvisna je tudi od kombinacije jedilnika in 
počutja učencev. Število abonentov se je glede na lansko šolsko leto povečalo in tekom 
letošnjega leta ni upada.  

V razpravi je bilo več različnih predlogov in komentarjev. Smernice niso slabe. Niso zakonska 
obveza ampak so smernice. Ker vemo, da otroci morajo jesti, je potrebno da se jedilnike, ki se 
obnesejo obdrži, tiste, pri katerih pa se vidi, da jih otroci zavračajo, se zamenjajo. Vsi vemo, da 
jedilniki ne bodo nikoli vsem ustrezali. Hrana je okusna, vendar je potrebno vsaj 15 do 20 krat 
hrano poskusiti, da se otroci navadijo okusa.  

Sklep SS: Svet staršev se je seznanil z analizo šolske prehrane po uvedbi novih smernic.  

Sklep je bil soglasno sprejet 
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AD5. Predstavitev  stanja šolskega sklada, vabilo k aktivaciji novih moči UO 
(predsednik SS: g. Aleš Bregar) 

Predsednik SS je predstavil stanje šolskega sklada. Predstavil je namen in način delovanja 
šolskega sklada.  Šolski sklad je pomagal pri prevozih učencev na tekmovanja, pri plačilu šole v 
naravi, sofinanciral projekte šole (npr. v preteklosti se je posodobila učilnica  - kuhinja, sedaj je v 
načrtu izdelava terase iz šolske knjižnice). G. Bregar je pozval prisotne, da zberejo ideje, kako bi 
lahko še dodatno pridobili sredstva za šolski sklad, poleg dohodnine, zbiranja starega papirja, 
udeležbe na novoletnem sejmu. G. ravnatelj se je zahvali vsem deležnikom (kuharicam, 
hišnikom, staršem,...), ki pomagajo pri pridobivanju sredstev za šolski sklad.  

Sklep SS: Svet staršev se je seznanil z pomembnostjo šolskega sklada in podpira pobudo za širšo 
aktivacijo na področju delovanja sklada.  

Sklep je bil soglasno sprejet 

AD6. Prometna vroča točka pri vhodu razredne stopnje na MŠ (predsednik SS: g. Aleš 
Bregar, ravnatelj) 

Primer: pri stranskem vhodu na matični šoli, je v jutranji gneči  večkrat zelo napeta situacija, ko 
starši ustavljajo na prehodu za pešce, drugi vozniki pa nimajo potrpljenja. Potrebno je osveščanje 
staršev, da ne parkirajo na cestišču in na prehodu za pešce, saj je naprej parkirišče in prostor za 
ustavljanje »K&R«. Poleg ozaveščanja bi bilo potrebno razmišljati tudi o tem, kako rešiti vhod in 
parkiranje na vhodu pri prvi triadi.   

Sklep SS: Svet staršev se je seznanil z pobudo osveščanja staršev za večjo prometno varnost.  

Sklep je bil soglasno sprejet 

AD7. Razno, pobude, predlogi in vprašanja staršev (RAP, terminski plan podružnice 
Hotič, 50 let MŠ v 2026, mandat predsednika sveta staršev poteče dec 2025, 
pobuda sveta staršev OŠ Danile Kumar "Skupaj za šole" - glej pdf prilogo) 

1. Kakšno je stanje na OŠ Gradec glede sistema RAP: letos je v programu 144 šol, za 
naslednje šolsko leto bo zbranih novih 80 šol, od tega se jih je javilo 33 šol, tako da 
preostale šole za naslednje leto je določil minister, med njimi sta OŠ Litija in Šmartno pri 
Litiji; OŠ Gabrovka je v programu že od začetka. Naša šola še ni na tem seznamu, bo pa v 
naslednjem šolskem letu (2026/27) skoraj sigurno. 
 

2. Kakšno je stanje z vselitvijo na POŠ Hotič? Načrt je, da bo 5. aprila generalno čiščenje 
nove šole, nato bo 11. in 12. aprila prenos opreme in učil iz stare šole v novo, v 
ponedeljek, 14. aprila pa naj bi učenci vstopili v novo šolo. Vprašanje je, kako bo sedaj z 
rušitvijo stare šole in asfaltiranjem igrišča in dvorišča. V načrtu je, da bo z naslednjim 
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šolskim letom – v septembru 2025,  vse urejeno, to je  urejen celoten objekt z okolico. 
Vse pohvale civilni iniciativi Hotič in g. Žgajnarju za uspešno delo.   
 

3. Predsednik SS je pozval vse prisotne, da naj razmislijo o delu v svetu staršev in svetu  
zavoda, saj se sedanjim izvoljenim članom v decembru 2025 izteče mandat.  
 
 

4. Pobuda iz OŠ Danile Kumar »Skupaj za šole« ki je bila priloga k vabilu; ali se pridobi več 
informacij ali se ne odzovemo na to. Starši so se strinjali, da se zbere več informacij na to 
temo.  
 

5. Pobuda ali bodo organizirane priprave na NPZ; ravnatelj je pojasnil, da posebnih priprav 
na NPZ ne bo, saj se na to učenci pripravljajo vseh devet let – pouk je priprava na to. Kljub 
temu pa imajo na razredni stopnji dan dejavnosti, kjer za vsak predmet spoznajo 
strukturo pisanja NPZ, kakšni so tipi nalog, kje dobijo naloge prejšnjih let,... Bistvo NPZ je 
le eden od preizkusov, ki pove, kolilo je učenec »težek« in koliko je šola »težka« v 
primerjavi z ostalimi in potem tudi ukrepe, ki jih glede na analize izvajajo.  
 
 

Predsednik sveta staršev se je zahvalil gostiteljici, vodji šole Hotič ge. Mateji Gorše in vse prisotne 
ponovno pozval, da naj naslednjič pošljejo vprašanja v naprej, da se lahko pripravi in preveri 
odgovore in dejstva.  

 

Seja se je zaključila ob 20.07.  

 

 

 Zapisala:        Predsednik sveta staršev:  

Alma Jere         Aleš Bregar 


